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PROTOKÓŁ NR II/2017 
 

z XXI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 30 marca 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli 

Uhruskiej. 

Rozpoczęta o godzinie 10
30

, a zakończona o godzinie 16
42

. 

W obradach uczestniczyli Państwo Radni:  

  Marek Kuszneruk 

  Marian Łubkowski 

  Mariusz Karpowicz 

  Zdzisław Dąbrowski 

  Maria Haciuk 

  Teresa Kościuk 

  Beata Kuczyńska – Jurek 

  Antoni Linde  

  Leszek Łubkowski 

  Marta Malewicz 

  Alfred Misztalski 

  Tadeusz Niewiadomski 

  Tadeusz Pawłowski 

  Eugenia Pręciuk 

  Stanisław Typiak 

 

Obradom przewodniczył Pan Marek Kuszneruk – Przewodniczący Rady 

Gminy Wola Uhruska. 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 

1.  Pan Jan Łukasik  Wójt Gminy Wola Uhruska  

2.  Pan Mariusz Jachimczuk  Sekretarz Gminy Wola Uhruska  

3.  Pani Justyna Kędzierawska  Skarbnik Gminy Wola Uhruska  

4.  Pani Lidia Ciszewska – Wilkos  Kierownik GZEA w Woli Uhruskiej  

5.  Pan Mirosław Konieczny   Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

6.  Pani Janina Kurzydłowska  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Woli Uhruskiej 

 

7.  Pan Maciej Markuszewski  Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego 

Gminy Wola Uhruska 

 

8.  mjr Sławomir Olszewski  Komendant Placówki Straży Granicznej w Woli 

Uhruskiej 
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9.  kpt. SG Andrzej Kupracz  Komendant Placówki Straży Granicznej w Zbereżu  

10.  podinsp. Wioletta Pawluk  Komendant Powiatowy Policji we Włodawie  

11.  Pan Dariusz Suwała  Radny Rady Powiatu Włodawskiego  

12.  Pan Sławomir Tokarski  Komendant ZG ZOSP w Woli Uhruskiej  

13.  Pan Stanisław Zamojski  Wiceprezes ZOG ZOSP w Woli Uhruskiej  

14.  Pan Ryszard Stefaniuk  Pracownik PUP we Włodawie  

15.  Pan Józef Biernacki   Sołtys wsi Stanisławów  

16.  Pan Antoni Borysiuk  Sołtys wsi Majdan Stuleński 

17.  Pan Wiesław Chomik  Sołtys wsi Macoszyn Duży 

 Pani Beata Kuczura  Sołtys wsi Józefów 

18.  Pan Radosław Lipert  Sołtys wsi Wola Uhruska 

19.  Pani Maria Łodzińska  Sołtys wsi Bytyń 

20.  Pan Krzysztof Łukomski   Sołtys wsi Potoki 

21.  Pani Sylwia Olszak  Sołtys wsi Piaski 

22.  Pani Ewa Pręciuk  Sołtys wsi Uhrusk 

 Pan Jan Polak  Sołtys wsi Mszanna 

23.  Pani Mariola Polak  Sołtys wsi Mszanka 

24.  Pan Sławomir Szwed  Sołtys wsi Kol. Mszanna 

25.  Pan Stanisław Żyła  Sołtys wsi Zbereże 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Informacja w sprawie stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie 

Wola Uhruska za 2016 r. 

7. Aktualna oferta Powiatowego Urzędu Pracy we Włodawie dotycząca usług 

i instrumentów rynku pracy. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe; 

8.2) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w publicznej szkole podstawowej lub publicznej innej formy wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Wola Uhruska, przyznania 

tym kryteriom liczby punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów; 
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8.3) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu uzupełniającym do 

klas I publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Wola Uhruska, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów; 

8.4) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu; 

8.5) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w gminie Wola Uhruska na 2017 r.; 

8.6) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy  nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wola Uhruska; 

8.7) ustanowienie służebności gruntowej na działce nr 237/20 obręb Wola 

Uhruska; 

8.8) uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2017 – 2019; 

8.9) nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Woli 

Uhruskiej; 

8.10) nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Woli Uhruskiej; 

8.11) udzielenia Województwu Lubelskiemu pomocy finansowej 

w zakresie organizacji tras pociągów pasażerskich na linii kolejowej nr 81 

(odcinek: Chełm-Włodawa); 

8.12) zmian w budżecie gminy. 

9. Raport o stanie realizacji w 2016 r. Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2014-2016. 

10. Raport o stanie realizacji w 2016 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2015-2018. 

11. Sprawozdania z realizacji planów pracy w 2016 r. stałych komisji i Rady 

Gminy. 

12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

13. Wolne wnioski i dyskusja. 

14. Zakończenie XXI Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

PKT 1 

OTWARCIE XXI SESJI RADY GMINY WOLA UHRUSKA  

VII KADENCJI. 

W dniu 30 marca 2017 roku o godzinie 10
30

 Przewodniczący Rady Gminy – 

Pan Marek Kuszneruk rozpoczął XXI Sesję Rady Gminy słowami: „Otwieram 

dwudziestą pierwszą Sesję Rady Gminy Wola Uhruska”, po czym przywitał 

Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 Radnych, w obradach uczestniczą wszyscy Radni. Następnie 

zakomunikował, że liczba Radnych stanowi kworum niezbędne do 
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podejmowania prawomocnych uchwał oraz dodał, że obrady dzisiejsze są 

prawomocne. 

PKT 2 

UCHWALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wraz z zaproszeniem na 

sesję przesłany został Radnym porządek obrad, który odczytał, a następnie 

poprosił Radnych oraz Wójta Gminy o zgłaszanie swoich uwag i wniosków do 

proponowanego porządku obrad. 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku obrad, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie, w którym proponowany porządek 

obrad Radni przyjęli głosami w stosunku:  

za    - 15 głosów, 

przeciw   - 0 głosów, 

wstrzymujących się  - 0 głosów.  

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został uchwalony 

jednogłośnie. 

PKT 3 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XX SESJI RADY GMINY. 

Realizując przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Radnych o zgłaszanie uwag i sugestii, dotyczących treści protokołu z XX Sesji 

Rady Gminy, kserokopie którego zostały rozłożone na sali obrad, umożliwiając 

tym samym Radnym zapoznanie się z ich treścią.  

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XX Sesji Rady Gminy, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XX Sesji Rady 

Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami w stosunku: 

za    - 13 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 2 głosy. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XX Sesji Rady Gminy został przyjęty większością 

głosów, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 4 

INFORMACJA WÓJTA GMINY O DZIAŁALNOŚCI 

I WYKONANIU UCHWAŁ RADY GMINY W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy – Pana Jana Łukasika 

o udzielenie przedmiotowej informacji. 

Wójt poinformował, że:  

 20.02.2017 r. – przedstawiciele samorządu Gminy Wola Uhruska 

uczestniczyli w obradach XXVIII sesji Sejmiku Województwa Lubelskiego . 

 21.02.2017 r. – we Włodawie odbył się Konwent Wójtów. 

 25.02.2017 r. – w Urszulinie odbył się plebiscyt „Sołtys Roku 2016” 

zorganizowany przez gazetę Super Tydzień. 

 03.03.2017 r. – dokonano zakupu nieruchomości w Woli Uhruskiej od PKP. 

 10.03.2017 r. – w Wisznicach odbyło się Sympozjum naukowe z okazji 190 

rocznicy urodzin Kajetana Kraszewskiego. 

 15.03.2017 r. – w Woli Uhruskiej odbył się Turniej Wiedzy Pożarniczej, w 

którym to 6 osób zakwalifikowało się do etapu powiatowego. 

 16.03.2017 r. – w Starostwie Powiatowym we Włodawie odbyło się 

spotkanie dotyczące organizacji Europejskich Dni Dobrosąsiedztwa 2017. 

 17.03.2017 r. – w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli Uhruskiej 

odbyło się spotkanie z rolnikami odnośnie dopłat bezpośrednich. 

Organizatorem spotkania był Powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego we 

Włodawie. 

 21.03.2017 r. – w Woli Uhruskiej odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego 

OSP RP. 

 21.03.2017 r. – powołano komisję przetargową do przeprowadzenia 

przetargu na realizację zadania pn. „Wykonanie odwiertu studni wraz z 

dokumentacją zasobów i uzyskaniem pozwolenia wodnoprawnego na pobór 

wód. 

 24.03.2017 r. – odbyła się debata społeczna nt. „Porozmawiajmy o 

bezpieczeństwie” zorganizowana przez Starostwo Powiatowe we Włodawie 

i Komendę Powiatową Policji z udziałem władz samorządowych, instytucji 

państwowych i placówek oświatowych. 

 24.03.2017 r. – w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli Uhruskiej 

odbyło się spotkanie Wspólnoty Anonimowych Alkoholików. 

 25.03.2017 r. – w Urzędzie Miejskim we Włodawie odbyła się konferencja 

nt. Idei budowy przejścia granicznego z Ukrainą i przejścia drogowo - 

kolejowego z Białorusią. 

 30.03.2017 r. odbył się wyjazd do Szacka na Ukrainie w celu uzgodnień 

wspólnej organizacji Europejskich Dni Dobrosąsiedztwa w 2017 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za udzielenie 

informacji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 5 

INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości o zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Radny Leszek Łubkowski: 

- poprosił o wymianę drewnianych elementów siedzisk przy stadionie 

w Woli Uhruskiej, 

- zapytał, czy są plany zagospodarowania budynku starej hali sportowej 

w Woli Uhruskiej? 

- zapytał, czy będzie wykonane połączenie ul. Gimnazjalnej z drogą 

prowadzącą do hali sportowej? 

- poprosił o montaż lustra poprawiającego widoczność na skrzyżowaniu 

ul. Gimnazjalnej z ul. Parkową, 

- poprosił o odnowienie drewnianych elementów przystanków 

autobusowych. 

- poprosił o budowę tablicy informacyjnej z planem ulic oraz zaznaczonymi 

ciekawymi miejscami na terenie naszej gminy. 

Radny Antoni Linde zwrócił się z prośbą o przycięcie zakrzaczeń 

wrastających w pas drogi powiatowej w odcinku Wola Uhruska – Potoki oraz 

wymianę nawierzchni tej drogi. 

Radna Maria Haciuk:  

- zapytała, czy powstał harmonogram prac poscaleniowych, a jeśli tak to 

jakie zadania będą wykonywane w ramach scalenia gruntów wsi Bytyń, Wola 

Uhruska i Józefów? 

- zapytała również, czy przy ul. 1-go Maja będzie dokonywana rozbudowa 

infrastruktury wodociągowo – kanalizacyjnej? 

Radny Tadeusz Pawłowski:  

- zapytał, na jakim etapie są przygotowania naszej gminy do zmiany zasad 

segregacji śmieci zgodnie z ustawą, która ma wejść w życie od 1 lipca 2017 r.? 

- zapytał, do kiedy obowiązuje umowa z firmą „Baza” odbierającą 

nieczystości stałe z terenu gminy Wola Uhruska i czy nastąpi zmiana tej 

umowy? 

- zapytał, jakie były koszty utrzymania schroniska młodzieżowego w Woli 

Uhruskiej, jakie było jego obłożenie, jaki był zysk z jego prowadzenia oraz jakie 

były straty z jego prowadzenia? 

- zapytał, kto na poziomie powiatu włodawskiego jest odpowiedzialny za 

organizację imprez sportowych na poziomie szkół podstawowych, szkół 
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gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych i czy tego typu impreza odbyła się na 

obiektach sportowych w Woli Uhruskiej? 

- zaproponował organizację turnieju sportowego, w którym do rywalizacji 

przystąpiliby Radni Rady Gminy Wola Uhruska i pracownicy Zespołu Szkół w 

Woli Uhruskiej lub Radni z innych samorządów z terenu powiatu 

włodawskiego. 

- zapytał również, dlaczego w trakcie rozgrywek klub sportowy Vitrum 

wystawia na boisko głównie graczy zakontraktowanych z innych klubów a 

miejscowi chłopcy grzeją w tym czasie tzw. ławę? 

Radny Marian Łubkowski: 

- poprosił o ustalenie harmonogramu utrzymania czystości i porządku na 

terenie parku w Woli Uhruskiej, 

- zapytał, kto będzie naprawiał uszkodzenia chodnika znajdującego się przy 

drodze wojewódzkiej w Woli Uhruskiej? 

Radny Alfred Misztalski poprosił o budowę oświetlenia ulicznego przy 

leśniczówce w Stulnie. 

Radny Tadeusz Niewiadomski poinformował sołtysów, że w poniedziałek 

3 kwietnia 2017 r. odbędzie się przegląd dróg gruntowych w zachodniej części 

gminy Wola Uhruska. 

Radna Beata Kuczyńska - Jurek zapytała, czy jest jakiś pomysł na 

zmniejszenie deficytu utrzymania ośrodka „Pompka” w Woli Uhruskiej? 

Sołtys Wiesław Chomik zapytał, czy w związku z kończącymi się umowami 

z kołami łowieckimi na dzierżawę gruntów Wójt Gminy wydał w tej sprawie 

opinię do Starostwa Powiatowego i jaka ona jest - pozytywna czy negatywna? 

Pan Sławomir Tokarski poparł wniosek dotyczący konieczności wymiany 

części drewnianych ławeczek przy stadionie w Woli Uhruskiej oraz poparł 

wniosek szerszej organizacji imprez sportowych, propagując tym samym 

obiekty sportowe znajdujące się na terenie naszej gminy. 

Wójt Gminy poprosił Panią Beatę Kuczyńską - Jurek oraz Pana Mariana 

Łubkowskiego o przedstawienie kształtu funkcjonowania w perspektywie czasu 

placówki oświatowej w Uhrusku oraz Macoszynie Dużym. 

Radna Teresa Kościuk zapytała, czy ze względu na planowany strajk 

nauczycieli w całej Polsce, nauczyciele z Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej będą 

również strajkowali? 

Pan Mirosław Konieczny poinformował, że na pytania skierowane do niego 

przez Radnego Pawłowskiego odpowie w formie pisemnej w późniejszym 

terminie, jak również poinformował, że w Zespole Szkół w Woli Uhruskiej 

strajku nie będzie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk: 

- poprosił Wójta Gminy o wystąpienie do Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska z prośbą o wydanie decyzji na odstrzał redukcyjny bobra ze 

względu na duże szkody przez nie wyrządzane, 
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- poprosił o rozważenie skonstruowania drzew solarnych w oparciu o energię 

słoneczną, 

- wzorem lat minionych poprosił komendanta OSP w Woli Uhruskiej o 

pomoc w porządkowaniu starych cmentarzy. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone 

interpelacje i zapytania, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

PKT 6 

INFORMACJA W SPRAWIE STANU PORZĄDKU I 

BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO W GMINIE WOLA 

UHRUSKA ZA 2016 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk poprosił podinsp. 

Wiolettę Pawluk – Komendanta Powiatowego Policji we Włodawie o 

przedstawienie informacji w sprawie stanu porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Gminie Wola Uhruska za 2016 r. 

 

podinsp. Wioletta Pawluk Komendant Powiatowy we Włodawie 

poinformowała, że „Statystyki wskazują, że teren Gminy Wola Uhruska to teren 

bezpieczny i spokojny. W 2016 roku na terenie całej Gminy Wola Uhruska 

zaistniały: 2 bójki pobicia, 6 kradzieży mienia i były to kradzieże 12 drzew 

sosnowych, 13 zabytkowych monet, teczki osobowej pracownika, w Mszannie 

kradzież drzewa, a także kradzież telefonu komórkowego. Zaistniały 3 kradzieże 

z włamaniem były to włamania do budynku gospodarczego, gdzie kradziono 

silnik elektryczny, a także włamanie do domku letniskowego, gdzie skradziono 

butle gazową. W woli Uhruskiej z kolei włamanie do budynku mieszkalnego skąd 

skradziono 2 fotele i pralkę automatyczną. Zaistniałą więź przestępstw 

przeciwko rodzinie a mianowicie znęcanie się nad członkami rodziny w 

miejscowości Uhrusk i na terenie Woli Uhruskiej. Doszło również do jednego 

uszkodzenia mienia, a mianowicie do zniszczenia 4 drzewek owocowych, 

zaistniały 3 oszustwa, za pośrednictwem portalu olx, było również oszustwo na 

szkodę mieszkańca Józefowa, który stracił  niemalże 3 tys. zł, osoba podająca 

się za Oskara K. dokonał oszustwa na jego szkodę zapewniając, że jest 

gazownikiem, podjął się załatwieniem jego spraw związane z uregulowaniem 

praw własności do nieruchomości. Na terenie Woli Uhruskiej 68-letnia 

mieszkanka zawiadomiła, że nieznana osoba posługując się jej danymi 

osobowymi zawarła za pośrednictwem internetu umowę pożyczkową - straty na 

400 zł. Ujawniliśmy 4 nietrzeźwych kierowców kierujących pojazdami 

mechanicznymi, doszło również do 3 przestępstw narkotykowych: jedno 

przestępstwo było posiadanie środków odurzających, 2 przestępstwa było 

uprawa konopi innych niż włókniste, zatrzymany był również obywatel Ukrainy, 
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który przewoził papierosy bez ustawowej akcyzy. Zaistniało 8 innych 

przestępstw; groźby karalne, znieważenie funkcjonariusza, profanowanie zwłok 

oraz nielegalne posiadanie broni. Jeżeli chodzi o wykroczenia 6 kradzieży, 5 

uszkodzenie mienia, 15 wykroczeń drogowych oraz 3 inne w tym między innymi 

nieostrożne trzymanie zwierząt a dokładnie psów. W 2016 roku 

przeprowadziliśmy na terenie gminy 174 interwencji policji, w tym 12 z 

procedurą niebieskiej karty, czyli w związku z przemocą domową, m.in. 

procedura niebieskiej karty w miejscowości: Kosyń, Uhrusk, Macoszyn, 2 w 

Stulnie, w Woli Uhruskiej 3, Mszanka, Zbereże 2. Odnosząc się proszę państwa 

do danych statystycznych z lat poprzednich, jeżeli chodzi o przestępstwa w 7 

podstawowych kategoriach: kradzieże mienia, kradzieże z włamaniem, bójki, 

pobicia. W 2010 roku przestępstw było 15, w 2016 r było 11. Wykrywalność tych 

przestępstw w 2010 r wynosiła 81%, a w 2016 r było 71,5% . W odniesieniu do 

2015 r wynosiło 65%. W 2010r do 9, w 2012 r do 14, 2013-2015 do 8, w 2016 r 

do 4 nietrzeźwych kierujących. Wykroczenia: 2010 r – 17 wykroczeń, w 2011r – 

19, 2012r – 22, 2013r – 24, 2014 – 35, 2015r – 42, 2016r – 29 wykroczeń. Czas 

reakcji na zdarzenia: w 2010r to 17 min. 23s., 2016 r to 23 min. 19 s. Są 

starania o Posterunek w Woli Uhruskiej.” 

 

Komendant Placówki Straży Granicznej w Woli Uhruskiej - mjr 

Sławomir Olszewski poinformował, że w 2016 roku dokonano przemytu 

wyrobów tytoniowych na ponad 1 300 000,00 zł. Pojawiały się również 

pojedyncze przypadki z nielegalną migracją i były to 4 osoby z Gwinei i 1 osoba 

z Senegalu, które chciały przedostać się do Europy Zachodniej. Największe 

zagrożenie związane z przemytem papierosów jest na terenie placówki Zbereże, 

Wola Uhruska, Dorohusk i Skryhiczyn.  

 

Komendant Placówki Straży Granicznej w Zbereżu – kpt. Andrzej 

Kupracz oznajmił, że w 2016 r. największym zagrożeniem był przemyt 

wyrobów tytoniowych, który wyniósł 570 tys. zł. Odnotowano również przemyt 

bursztynu o wartości 8 tys. zł. 

 

Komendant ZG ZOSP w Woli Uhruskiej Pan Sławomir Tokarski 

odczytał w całości informację w sprawie stanu porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Gminie Wola Uhruska w zakresie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego za 2016 r. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Mirosław Konieczny w imieniu Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej 

podziękował służbom mundurowym za współpracę. 
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Radny Tadeusz Pawłowski: 

- zapytał czy Komenda Powiatowa Policji we Włodawie ma pełną obsadę, i skąd 

ewentualnie pochodziliby funkcjonariusze, którzy mieliby pełnić służbę w 

reaktywowanym w przyszłości Posterunku Policji w Woli Uhruskiej? 

- zapytał czy w innych gminach powiatu Włodawskiego również będą 

reaktywowane posterunki policji?  

- zwrócił się z pytaniem do Komendanta OSP w Woli Uhruskiej – Pana 

Sławomira Tokarskiego, czy inne jednostki OSP z terenu naszej gminy również 

biorą udział w akcjach ratowniczych, szkoleniach itd., i czy są w stałej 

gotowości do niesienia pomocy? 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił aby 

funkcjonariusze zwrócili większą uwagę właśnie na zwierzęta, które poruszają 

się poza ogrodzeniem swojej posesji. 

Komendant OSP w Woli Uhruskiej – Pan Sławomir Tokarski 

oznajmił, że w chwili obecnej w szkoleniach oraz w akcjach pożarniczych 

bierze udział jednostka OSP Uhrusk, OSP Wola Uhruska i dodatkową jednostką 

biorącą udział w szkoleniach jest OSP Zbereże.  

Komendant Powiatowy Policji we Włodawie - podinsp. Wioletta 

Pawluk oznajmiła, że w komendzie powiatowej policji we Włodawie aktualnie 

są 2 wakaty, które zostaną uzupełnione z rezerwy Komendy Wojewódzkiej 

Policji w Lublinie, jak również po utworzeniu Posterunku Policji w Woli 

Uhruskiej wolne stanowiska będą uzupełnione z rezerwy Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Lublinie.  

podinsp. Wioletta Pawluk poinformowała również, że jedynie w gminie 

Hańsk była propozycja utworzenia punktu przyjęć interesantów.  

 

Przewodniczący podziękował za dyskusję po czym przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 7 

AKTUALNA OFERTA POWIATOWEGO URZĘDU PRACY 

WE WŁODAWIE DOTYCZĄCA USŁUG I INSTRUMENTÓW 

RYNKU PRACY. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Pana 

Ryszarda Stefaniuka pracownika Powiatowego Urzędu Pracy we Włodawie o 

przedstawienie przedmiotowej informacji. 
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Pan Ryszard Stefaniuk przedstawił informację o sytuacji na rynku pracy 

w gminie Wola Uhruska o treści: 

„Stopa bezrobocia w dniu 31.12.2016: 

Powiat włodawski   -19,1% (2,8 tyś.) 

Województwo lubelskie -10,4% (95,6 tyś.) 

Kraj                                 -  8,3% (l 315,2 tyś.) 

 

 W ciągu 2016 roku zarejestrowało się 338 bezrobotnych z gminy Wola 

Uhruska Z tego po raz pierwszy - 43 osoby,   295 osób rejestrowało się po raz 

drugi i kolejny. 

 Wyłączyliśmy z rejestrów 359 osób, a więc liczba bezrobotnych w ciągu 

2016 roku zmniejszyła się o 64 osoby. Najwięcej wyłączeń było z tytułu podjęcia 

zatrudnienia lub innej pracy zarobkowej -163 osoby 

 

Struktura bezrobotnych 

Wdniu31.12.2016r.: 

 

 ogółem zarejestrowane osoby bezrobotne - 332 w tym 172 kobiety, 160 

mężczyzn, 

 z prawem do zasiłku - 37 osób co stanowi - 11,1% ogółu bezrobotnych, 

w tym 15 kobiet,  

 zwolnione z przyczyn dotyczących zakładu pracy -10 -   3,0% ogółu w 

tym 5 kobiet,  

 do 25 roku życia - 48 osób - 14,5% ogółu bezrobotnych, w tym 24 

kobiety i 24 mężczyzn, 

 długotrwale bezrobotne -228 osób  - 68,7% ogółu bezrobotnych, w tym 

129 kobiet i 99 mężczyzn,  

 powyżej 50 roku życia   - 82 osoby - 24,7% ogółu bezrobotnych w tym 

33 kobiety i 49 mężczyzn,  

 bez kwalifikacji  - 130 osób - 39,2% ogółu bezrobotnych, w tym 76 

kobiet  

 bez doświadczenia zawodowego - 127 osób - 38,3% ogółu 

bezrobotnych, w tym 77 kobiet,  

 posiadające co najmniej l dziecko do 6 roku życia - 40 osób -12,0% 

ogółu bezrobotnych, w tym 36 kobiet,  

 niepełnosprawni  - 3 w tym 2 kobiety - 0,9% ogółu bezrobotnych 

 

Liczba osób bezrobotnych z wykształceniem: 

- wyższe- 39 - 11,5% 

- policealne i śr. zawodowe - 62 -18,3% 

- średnie ogólnokształcące - 36 -10,7%; 

- zasadnicze zawodowe      - 86 - 25,4% 
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-gimnazjalne i poniżej        -115-34,0% 

 

Liczba osób wg wieku: 

- 18-24      -46-13,6% 

- 25-34      - 99 - 29,3% 

- 35-44      - 66 - 19,5% 

- 45-54      - 68 - 20,1% 

- 55-59      - 43 - 3,8% 

- 60 i więcej - 16 - 4,7% 

Liczba osób z ustalonym profilem pomocy: 328 

I profil    -   O 

II profil   -188 

III profil -140 (42.7%)    (39.9% w skali powiatu) 

 

Aktywizacja bezrobotnych w 2016 roku 

Od 01.01.2016r. do 31.12.2016r.: 

- wolne miejsca pracy i miejsca aktywizacji zawodowej - 86 w tym 

subsydiowanej - 57 w tym staż 33 

- podjęcia pracy -163 w tym 68 kobiet 

- niesubsydiowanej -124 w tym 55 kobiety 

- subsydiowanej - 39 w tym 13 kobiety 

•    prace interwencyjne -12 w tym 4 kobiety 

•    roboty publiczne - 3 w tym O kobiet 

•    podjęcia działalności-4 w tym O kobiety 

•    bon na zasiedlenie-8 w tym 5 kobiety 

•    bon szkoleniowy -1 osoba w tym O kobiet 

•    skierowano na szkolenie - 4 osoby w tym l kobieta 

 

- staż - 44 osoby skierowane na staż (36 kobiet) 

- skierowano na psu - 3 osoby 

2017 

Dysponujemy środkami w wysokości – 10 060 097  zł (w 2016 roku 9 009 600 zł) 

FP - 3 907 784,65 zł 

Dla osób młodych (Art.150) - 2 005 900,00 zł 

PO WER - 2 103 923,46 RPO         - 2 042 488,89 zł 

PFRON-50 000,00 zł 

PUP we Włodawie opracował program specjalny DROGI MOSTY RZEKI 

Krajowy Fundusz Szkoleniowy - 250 000, 00 zł 

 

 W ciągu 2017 roku zarejestrowało się 69 osób z terenu Woli Uhruskiej 

(14 po raz pierwszy, a 55 po raz kolejny i następny] Wyłączono z rejestrów 63 

osoby 24 podjęcie pracy, 6 rozpoczęło staż: 
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- ogółem zarejestrowane osoby bezrobotne - 338 w tym 178 kobiet, mężczyzn 

160 

- z prawem do zasiłku - 42 w tym 24 kobiety  - 12,4% 

- zwolnione z przyczyn dotyczących zakładu pracy -12 w tym 7 kobiet - 3,5% 

- do 25 roku życia -101 w tym 57 kobiet - 29,9% 

- długotrwale bezrobotne - 226 w tym 124 kobiety - 66,9% 

- powyżej 50 roku życia - 88 w tym 39 kobiet - 26,0% 

- bez kwalifikacji - 136 w tym 77 kobiet - 40,2% 

- bez doświadczenia zawodowego -124 w tym 46 kobiet - 36,7% 

- posiadające co najmniej l dziecko do 6 roku życia - 40 w tym 35 kobiet -11,8% 

- niepełnosprawni - 4 w tym 2 kobiety -1,2%.” 

 

Przewodniczący podziękował Panu Stefaniukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, czy Powiatowy Urząd Pracy może 

dokonać refundacji kosztów nabycia prawa jazdy osobie bezrobotnej, która to 

ma perspektywę uzyskania zatrudnienia?  

Radny Pawłowski zapytał również, czy pracownik Urzędu Pracy we 

Włodawie nie mógłby przyjeżdżać do gmin z powiatu włodawskiego tak aby 

osoby bezrobotne nie musiały jeździć do Włodawy wyłącznie w celu podpisania 

„listy”? 

Radny Stanisław Typiak zapytał, czy są możliwości dofinansowania dla 

palaczy w Spółdzielni Mieszkaniowej „Nadbużanka”. 

 

Pan Ryszard Stefaniuk pracownik Powiatowego Urząd Pracy we Włodawie 

poinformował, że jest możliwość finansowania nabycia prawa jazdy. Osoba 

zaineresowana powinna być bezrobotna oraz powinna mieć zapewnione 

zatrudnienie.  

Pan Stefaniuk poinformował również, że według ustawy bezrobotni mają 

obowiązek stawić się w wyznaczonym czasie w Urzędzie Pracy w celu 

podpisania „listy”.  

W odpowiedzi Panu Typiakowi Pan Stefaniuk poinformował, że 

Powiatowy Urząd Pracy w chwili obecnej może zaproponować staż dla 

pracownika, a po nim musi być ten pracownik zatrudniony. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w dyskusji po czym ogłosił 

przerwę od godz. 12
08

 do godz. 12
30

. Po przerwie Przewodniczący wznowił 

obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
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PKT 8.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE DOSTOSOWANIA 

SIECI SZKÓŁ PODSTAWOWYCH I GIMNAZJÓW DO 

NOWEGO USTROJU SZKOLNEGO, WPROWADZONEGO 

USTAWĄ – PRAWO OŚWIATOWE. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/141/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Lidię Ciszewską – 

Wilkos – Kierownika GZEA w Woli Uhruskiej o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Lidia Ciszewska - Wilkos omówiła uchwałę w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Lidii Ciszewskiej – Wilkos za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

 

Wójt Jan Łukasik poinformował, że Gmina Wola Uhruska w ciągu ostatnich 

kilku lat zainwestowała mi.in w modernizację Szkoły Podstawowej, 

Gimnazjum, budowę Hal Sportowych oraz Orlika. Likwidując gimnazjum 

można wykorzystać budynek na edukację dzieci, poprzez utworzenie szkoły 

zbiorczej, skupiając dzieci z całej gminy Wola Uhruska od klasy 5 do 8 zaś 

w Szkole w Uhrusku i Macoszynie Dużym pozostawić oddziały od klasy 0 do 

klasy 4.  

 

Radna Teresa Kościuk poinformowała, że Wójt nie może mieć pretensji do 

niej, że włączyła się w pomoc w odbudowaniu struktury organizacyjnej Szkoły 

Podstawowej w Uhrusku, gdyż to on sam stosownym pismem skierowanym do 

niej jak również Radnej Beaty Kuczyńskiej – Jurek i Radnego Tadeusza 

Pawłowskiego namawiał do utworzenia szkoły stowarzyszeniowej w Uhrusku. 

 

 Radny Mariusz Karpowicz zgłosił formalny wniosek o zakończenie 

dyskusji i przejście do głosowania. 

 W związku z formalnym wnioskiem zgłoszonym przez Radnego 

Karpowicza Przewodniczący zarządził jawne głosowanie pytając „Kto jest za 

zakończeniem dyskusji?”, w którym to Radni odrzucili propozycję głosami w 

stosunku: 

za     – 6 głosów, 

 przeciw    – 8 głosów, 
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 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 

Radny Tadeusz Pawłowski oznajmił, że jest przeciwko nowej reformie 

oświatowej i jeśli dojdzie do referendum, to będzie głosował przeciw 

wprowadzaniu nowej ustawy oświatowej. 

 

Radny Marian Łubkowski poinformował, że w chwili obecnej tego typu 

szkoły jak Szkoła w Macoszynie Dużym czy Szkoła w Uhrusku mają możliwość 

funkcjonowania jedynie jako szkoła stowarzyszeniowa, żadna szkoła filialna nie 

utrzyma się. 

Pan Mirosław Konieczny – Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej 

poparł propozycję Wójta Gminy w sprawie utworzenia szkoły zbiorczej 

skupiając dzieci z całej gminy Wola Uhruska od klasy 5 do 8 zaś w Szkole w 

Uhrusku i Macoszynie Dużym pozostawienie oddziałów od klasy 0 do klasy 4. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XXI/141/2017 Rady 

Gminy Wola Uhruska w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.2 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA 

KRYTERIÓW OBOWIĄZUJĄCYCH NA DRUGIM ETAPIE 

POSTĘPOWANIA REKRUTACYJNEGO DO PUBLICZNYCH 

PRZEDSZKOLI, ODDZIAŁÓW PRZEDSZKOLNYCH W 

PUBLICZNEJ SZKOLE PODSTAWOWEJ LUB PUBLICZNEJ 

INNEJ FORMY WYCHOWANIA PRZEDSZKOLNEGO 

PROWADZONYCH PRZEZ GMINĘ WOLA UHRUSKA, 

PRZYZNANIA TYM KRYTERIOM LICZBY PUNKTÓW 

ORAZ OKREŚLENIA DOKUMENTÓW NIEZBĘDNYCH DO 

POTWIERDZENIA SPEŁNIENIA TYCH KRYTERIÓW. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 
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projektu uchwały Nr XXI/142/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

publicznej szkole podstawowej lub publicznej innej formy wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Wola Uhruska, przyznania tym 

kryteriom liczby punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia tych kryteriów. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Lidię Ciszewską – 

Wilkos – Kierownika GZEA o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Ciszewska - Wilkos poinformowała, że proponuje się określenie 

następujących kryteriów w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznej szkole 

podstawowej oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Wola Uhruska, wraz z liczbą przyznawanych im 

punktów: 

1) dziecko objęte obowiązkiem rocznego przygotowania przedszkolnego – 5 

punktów; 

2) dziecko, którego obydwoje rodzice/prawni opiekunowie wykonują pracę na 

podstawie umowy o pracę, umowy cywilno-prawnej, prowadzą gospodarstwo 

rolne lub pozarolniczą działalność gospodarczą – 4 punkty; 

3) deklaracja pobytu dziecka w placówce powyżej 5 godzin – 3 punkty; 

4) dziecko, którego rodzeństwo uczęszcza do placówki – 2 punkty; 

5) dziecko, którego jedno z rodziców/prawnych opiekunów wykonują pracę na 

podstawie umowy o pracę, umowy cywilno-prawnej, prowadzi gospodarstwo 

rolne lub pozarolniczą działalność gospodarczą – 1 punkt. 

W celu potwierdzenia spełniania kryteriów, o których mowa wcześniej, 

rodzice lub prawni opiekunowie składają oświadczenia dołączane do wniosku o 

przyjęcie do przedszkola, oddziału przedszkolnego lub innej formy wychowania 

przedszkolnego. 

 

Przewodniczący podziękował Pani Ciszewskiej - Wilkos za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/142/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

publicznej szkole podstawowej lub publicznej innej formy wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Wola Uhruska, przyznania tym 

kryteriom liczby punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia tych kryteriów, w którym to uchwała została przyjęta 

przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 15 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 
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 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.3 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA 

KRYTERIÓW OBOWIĄZUJĄCYCH W POSTĘPOWANIU 

UZUPEŁNIAJĄCYM DO KLAS I PUBLICZNYCH SZKÓŁ 

PODSTAWOWYCH PROWADZONYCH PRZEZ GMINĘ 

WOLA UHRUSKA, PRZYZNANIA TYM KRYTERIOM 

LICZBY PUNKTÓW ORAZ OKREŚLENIA DOKUMENTÓW 

NIEZBĘDNYCH DO POTWIERDZENIA SPEŁNIENIA TYCH 

KRYTERIÓW. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/143/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu uzupełniającym do klas I 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wola Uhruska, 

przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mirosława 

Koniecznego – Dyrektora Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej o omówienie tego 

zagadnienia. 

Pan Mirosław Konieczny poinformował, że proponuje się określenie 

następujących kryteriów w postępowaniu uzupełniającym – po przeprowadzeniu 

postępowania rekrutacyjnego - do klasy I szkoły podstawowej prowadzonej 

przez Gminę Wola Uhruska kandydatów zamieszkujących poza obwodem tej 

szkoły wraz z liczbą przyznawanych punktów: 

1) dochód na osobę w rodzinie kandydata - 1 pkt; 

2) kandydat, którego rodzeństwo uczęszcza do szkoły prowadzącej nabór - 1 

pkt; 

3) kandydat z rodziny wielodzietnej - 1 pkt; 

4) samotne wychowywanie kandydata przez rodzica - 1 pkt. 

W celu potwierdzenia spełniania kryteriów, o których mowa wcześniej, 

rodzice lub prawni opiekunowie składają oświadczenia dołączane do wniosku o 

przyjęcie do klasy I. 

Przewodniczący podziękował Panu Koniecznemu za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 
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Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/143/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu uzupełniającym 

do klas I publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wola 

Uhruska, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.4 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZALICZENIA DROGI 

DO KATEGORII DRÓG GMINNYCH ORAZ USTALENIA ICH 

PRZEBIEGU. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/144/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Macieja 

Markuszewskiego – kierownika Referatu Rozwoju Gospodarczego Urzędu 

Gminy w Woli Uhruskiej o omówienie tego zagadnienia. 

W trakcie wypowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy o godz. 13
36

 salę 

obrad opuściła Radna Maria Haciuk. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku z tym, że salę 

obrad opuściła Radna Haciuk od chwili obecnej Rada Gminy obraduje w 14 – to 

osobowym składzie co stanowi kworum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Pan Maciej Markuszewski poinformował, że uchwałą objęte są dwie drogi 

stanowiące własność Gminy Wola Uhruska: 

1) droga Siedliszcze – Uhrusk o przebiegu: od drogi wojewódzkiej nr 816 

wzdłuż granicy miejscowości do drogi gminnej nr 104393L, biegnie do 

gruntów rolnych mieszkańców wsi Siedliszcze w znacznej części 

zlokalizowanej na zachód od linii kolejowej 

2) droga Bytyń – Majdan Stuleński o przebiegu: od drogi wojewódzkiej nr 816 

do drogi gminnej nr 104390L. 

Zmiana przepisów dotyczących funkcjonowania przejazdów kolejowych 

(skrzyżowań dróg z liniami kolejowymi) spowodowała, że na drogach 
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wewnętrznych mogą funkcjonować jedynie przejazdy kolejowe klasy F. 

Zgodnie z § 12 Rozporządzenia Ministra Infrastruktury i Rozwoju z dnia 20 

października 2015 r. w sprawie warunków technicznych, jakim powinny 

odpowiadać skrzyżowania linii kolejowych oraz bocznic kolejowych z drogami 

i ich usytuowanie (Dz.U. z 2015 r. poz. 1744)  przejścia kategorii F wyposaża 

się: 

1) w rogatki stale zamknięte, otwierane w razie potrzeby przez użytkowników 

lub 

2) zgodnie z warunkami technicznymi określonymi dla kategorii A albo B. 

Zgodnie z warunkami technicznymi dla przejazdów kategorii A lub B 

konieczny byłby montaż urządzeń automatycznych lub półautomatycznych 

kierujących ruchem na koszt właściciela drogi wewnętrznej tzn. Gminy Wola 

Uhruska. 

Dla dróg publicznych o natężeniach ruchu jak na proponowanych do 

zaliczenia drogach wystarczający jest przejazd kategorii D co wiąże się jedynie 

z właściwym oznakowaniem dróg dojazdowych do przejazdu. 

W związku z tym, że proponowane do zliczenia do kategorii dróg gminnych 

drogi są użytkowane przez znaczną liczbę użytkowników zasadne jest zaliczenie 

tych dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący podziękował Panu Markuszewskiemu za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, czy w związku z przyjęciem 

wspomnianych dróg do kategorii dróg gminnych niesie nowe obowiązki dla 

właściciela tych dróg, chociażby wykaszanie i ich utrzymywanie oraz zapytał, 

czy gmina jest przygotowana organizacyjnie i finansowo do utrzymywania tych 

dróg? 

Na pytanie Radnego Pawłowskiego Pan Markuszewski poinformował, że po 

przejęciu dróg do kategorii dróg gminnych gmina Wola Uhruska będzie miała 

obowiązek utrzymywać ją w standardzie przewidzianym dla kategorii tego typu 

drogi. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/144/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 

ich przebiegu, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

ogłosił przerwę od godz. 13
47

 do godz. 14
02

. Po przerwie Przewodniczący 

wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 8.5 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PROGRAMU OPIEKI 

NAD ZWIERZĘTAMI BEZDOMNYMI ORAZ 

ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI ZWIERZĄT W GMINIE 

WOLA UHRUSKA NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/145/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt w gminie Wola Uhruska na 2017 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że program obejmować winien sprawy: 

1) zapewnienia bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławiania bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjnej sterylizacji albo kastracji zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5) poszukiwania właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypiania ślepych miotów; 

7) wskazania gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

8) zapewnienia całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt. 

 Projekt programu został przesłany do: 

1) Powiatowego Lekarza Weterynarii we Włodawie; 

2) Kół Łowieckich Nr 74 „Kaczuszka”, Nr 50 „Cietrzew”, Nr 86 „Szpak”, Nr 85 

„Sokół” – jako kół dzierżawiących obwody łowieckie na terenie gminy; 

3) Stowarzyszenia Opieki nad Zwierzętami „Lubelski Animals” 

i Stowarzyszenia Chełmska Straż Ochrony Zwierząt – jako organizacji 

społecznych mających w swoim zakresie działania ochronę zwierząt na 

terenie gminy w celu wyrażenia opinii.  

 Opinie w sprawie projektu programu przedstawił Powiatowy Lekarz 

Weterynarii – była to opinia pozytywna z sugestią w zakresie znakowania 

i sterylizacji zwierząt. Poza tym pozytywne opinie przedstawiły Koła Łowieckie 

nr 86 Szpak oraz Nr 50 Cietrzew. Pozostałe Koła Łowieckie oraz organizacje 

pozarządowe nie przekazały swoich opinii. Zgodnie z art. 11a ust. 8 ww. ustawy 

niewydanie opinii w terminie 21 dni uznaje się za akceptację przesłanego 

programu. Od czasu przekazania projektu programu do dnia sesji upłynęło 

więcej niż 30 dni. 
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 Program obejmuje zagadnienia wskazane w ustawie zagadnienia i został 

zachowany obowiązek opiniowania w związku z tym podjęcie uchwały jest 

uzasadnione. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk zapytał lekarza 

weterynarii Pana Dariusza Suwałę, jaki jest koszt sterylizacji psa? 

Pan Dariusz Suwała poinformował, że koszt sterylizacji psa to kwota od 

90,00 zł do 150,00 zł w zależności o wielkości zwierzęcia. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał kto w związku z zapisem w §3 o treści 

„W celu zapewnienia należytej ochrony zwierząt domowych oraz opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami na terenie Gminy Wola Uhruska może być prowadzone 

ich odławianie w przypadkach uzasadnionego zagrożenia dla życia i zdrowia 

ludzi lub zwierząt” będzie decydował o uzasadnionym zagrożeniu dla życia 

i zdrowia ludzi lub zwierząt? 

Radny Pawłowski zapytał również, czy Pan Suwała jest skłonny opracować 

Gminny plan sterylizacji i kastracji i być może na podstawie tego planu gmina 

byłaby w stanie współfinansować tego typu zabiegi? 

Radny Antoni Linde zaproponował, aby zwiększyć kwotę przeznaczoną na 

adopcję psa czy kota z kwoty 200 zł do kwoty 300 lub 400 zł. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/145/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w gminie Wola Uhruska na 2017 r., 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 13 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.6 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ODSTĄPIENIE OD OBOWIĄZKU PRZETARGOWEGO 

TRYBU ZAWARCIA UMOWY DZIERŻAWY  

NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ GMINY 

WOLA UHRUSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 
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projektu uchwały Nr XXI/146/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wola Uhruska. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się wyrażenie zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

gruntu o pow. 200 m
2
 będącego częścią działki oznaczonej w ewidencji gruntów 

wsi Zbereże nr 17/2 stanowiącej własność gminy Wola Uhruska. 

Zawarcie umowy dzierżawy, o której mowa wyżej, nastąpi na okres do 

31.12.2026 r 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/146/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wola 

Uhruska, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.7 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTANOWIENIE 

SŁUŻEBNOŚCI GRUNTOWEJ NA DZIAŁCE NR 237/20 

OBRĘB WOLA UHRUSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/147/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

ustanowienie służebności gruntowej na działce nr 237/20 obręb Wola Uhruska. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się wyrazić zgodę, aby po 

przeniesieniu na Gminę Wola Uhruska prawa użytkowania wieczystego działki 

o nr ewidencyjnym 237/20, o pow. 0,0604 ha, obręb Wola Uhruska, dla której 

Sąd Rejonowy we Włodawie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi Księgę 

Wieczystą KW LU1W/00041049/4 ustanowić nieodpłatną i nieograniczoną 
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czasowo służebność gruntową na rzecz każdoczesnych użytkowników 

wieczystych działek gruntu nr 230, obręb ewidencyjny Uhrusk i nr 237/22 obręb 

ewidencyjny Wola Uhruska oraz na rzecz PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. i jej 

następców prawnych lub każdorazowego Zarządcy linii kolejowej nr 81. 

Służebność, o której mowa wyżej polega na zakazie wykonywania 

wszelkiej zabudowy, nasadzeń drzew, krzewów i innej roślinności w obszarze, 

o którym mowa w ust. 3. 

Służebność, o której mowa jest ograniczona do usytuowanego częściowo na 

działce nr 237/20 obszaru trójkąta widzialności przejazdu kolejowego na linii 

kolejowej nr 81 w km 22.114, przy czym jego powierzchnia wymaga 

każdorazowo – przy wykonywaniu robót budowlanych, prac ziemnych oraz 

nasadzeń – uzgodnienia z właściwą terytorialnie jednostką organizacyjną PKP 

Polskich Linii Kolejowych S.A. i jej następców prawnych lub każdorazowego 

Zarządcy linii kolejowej nr 81. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, czy Wójt Gminy znając wcześniej 

ograniczenia, które narzuca PKP jeszcze raz podszedłby do przetargu w celu jej 

zakupienia? 

Wójt Gminy poinformował, że miał wiedzę o ograniczeniach nasadzeń 

w celu zapewnienia widoczności i nie stanowią one żadnych przeszkód 

w zarządzaniu zakupionym obiektem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/147/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie ustanowienie służebności gruntowej na działce nr 237/20 obręb Wola 

Uhruska, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 8 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 6 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.8 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

GMINNEGO PROGRAMU WSPIERANIA RODZINY NA 

LATA 2017 – 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 
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projektu uchwały Nr XXI/148/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2017 – 2019. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Janinę 

Kurzydłowską – Kierownika GOPS w Woli Uhruskiej o omówienie tego 

zagadnienia. 

Pani Kurzydłowska odczytała główne elementy składowe Gminnego 

programu wspierania rodziny na lata 2017 – 2019. Gminny program wspierania 

rodziny na lata 2017 – 2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kurzydłowskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/148/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2017 – 

2019, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.9 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA STATUTU 

GMINNEMU OŚRODKOWI POMOCY SPOŁECZNEJ W 

WOLI UHRUSKIEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/149/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Woli Uhruskiej. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Janinę 

Kurzydłowską – kierownika GOPS w Woli Uhruskiej o omówienie tego 

zagadnienia. 

Pani Kurzydłowska odczytała główne elementy składowe statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Woli Uhruskiej. Statut Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Woli Uhruskiej stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kurzydłowskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/149/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Woli 
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Uhruskiej, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.10 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA STATUTU 

GMINNEJ BIBLIOTECE PUBLICZNEJ W WOLI 

UHRUSKIEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/150/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Woli Uhruskiej. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał główne elementy składowe statutu Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Woli Uhruskiej. Statut Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Woli Uhruskiej stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/150/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Woli Uhruskiej, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 8.11 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

WOJEWÓDZTWU LUBELSKIEMU POMOCY FINANSOWEJ 

W ZAKRESIE ORGANIZACJI TRAS POCIĄGÓW 

PASAŻERSKICH NA LINII KOLEJOWEJ NR 81 (ODCINEK: 

CHEŁM-WŁODAWA). 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/151/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

udzielenia Województwu Lubelskiemu pomocy finansowej w zakresie 

organizacji tras pociągów pasażerskich na linii kolejowej nr 81 (odcinek: 

Chełm-Włodawa). 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się udzielić Województwu 

Lubelskiemu pomocy finansowej w zakresie organizacji tras pociągów 

pasażerskich na linii kolejowej nr 81 (odcinek: Chełm -Włodawa), w sezonie 

letnim 2017 r. według indywidualnych rozkładów jazdy. 

Środki w kwocie 6 710,00 zł na powyższe zadanie zostaną zabezpieczone w 

budżecie Gminy Wola Uhruska na 2017 rok. 

Forma i zasady dysponowania kwotą, o której mowa zostaną określone 

szczegółowo w umowie zawartej pomiędzy Gminą Wola Uhruska, a 

Województwem Lubelskim. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad Nr XXI/151/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

udzielenia Województwu Lubelskiemu pomocy finansowej w zakresie 

organizacji tras pociągów pasażerskich na linii kolejowej nr 81 (odcinek: 

Chełm-Włodawa), w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 12 głosów, 

 przeciw    – 1 głos, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 8.12 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXI/152/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Justynę 

Kędzierawską – Skarbnika Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła w całości zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski poinformował, że w uchwale w sprawie udzielenia 

Województwu Lubelskiemu pomocy finansowej w zakresie organizacji tras 

pociągów pasażerskich na linii kolejowej nr 81 widnieje zapis, że gmina Wola 

Uhruska udzieli dofinansowania w kwocie 6 710,00 zł zaś w zmianach w 

budżecie gminy na 2017 r. jest zapis, że gmina udzieli dofinansowania w kwocie 

6 700,00 zł. 

 Pani Kędzierawska poinformowała, że jest to błąd w uchwale budżetowej 

i zostanie poprawiony do kwoty 6 710,00 zł. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXI/152/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r., w którym to uchwała 

została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 12 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 2 głosy. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 9 

RAPORT O STANIE REALIZACJI W 2016 R. GMINNEGO 

PROGRAMU WSPIERANIA RODZINY NA LATA 2014-2016. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Panią 

Janinę Kurzydłowską – Kierownika GOPS w Woli Uhruskiej o przedstawienie 

Raportu o stanie realizacji w 2016 r. Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2014-2016. 
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Pani Kurzydłowska przedstawiła w całości Raport o stanie realizacji w 2016 r. 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2014-2016, stanowiący 

załącznik do protokołu. 

 Przewodniczący podziękował Pani Kurzydłowskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

 Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji Przewodniczący przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu obrad. 

PKT 10 

RAPORT O STANIE REALIZACJI W 2016 R. GMINNEGO 

PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY 

W RODZINIE ORAZ OCHRONY OFIAR PRZEMOCY 

W RODZINIE NA LATA 2015-2018. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Panią 

Janinę Kurzydłowską – Kierownika GOPS w Woli Uhruskiej o przedstawienie 

Raportu o stanie realizacji w 2016 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-

2018. 

Pani Kurzydłowska przedstawiła w całości Raport o stanie realizacji w 

2016 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2018, stanowiący załącznik 

do protokołu. 

 Przewodniczący podziękował Pani Kurzydłowskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

 Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji Przewodniczący przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu obrad. 

PKT 11 

SPRAWOZDANIA Z REALIZACJI PLANÓW PRACY 

STAŁYCH KOMISJI I RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Przewodniczących Stałych Komisji Rady Gminy Wola Uhruska 

o przedstawienie sprawozdań z realizacji Planów Pracy Stałych Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk w imieniu Radnej 

Marii Haciuk – Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdanie 

z realizacji Planu Pracy Komisji Rewizyjnej za 2016 r. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Radna Beata Kuczyńska - Jurek – Przewodnicząca Komisji ds. 

Społecznych odczytała sprawozdanie z realizacji Planu Pracy Komisji ds. 

Społecznych za 2016 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Antoni Linde – Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego odczytał sprawozdanie z realizacji Planu Pracy Komisji ds. 

Rozwoju Gospodarczego za 2016 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk odczytał 

sprawozdanie z realizacji Planu Pracy Rady Gminy za 2016 r. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu.  

Po odczytaniu sprawozdań Przewodniczący podziękował wszystkim za 

przedstawione informacje, po czym ogłosił przerwę od godz. 15
47

 do godz. 15
57

. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

PKT 12 

ODPOWIEDZI NA ZGŁOSZONE INTERPELACJE 

I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Gminy – Pan Jan Łukasik poinformował, że: 

 Drewniane elementy siedzisk przy stadionie w Woli Uhruskiej, które są w 

złym stanie są wymieniane na bieżąco, lecz w chwili obecnej są zalecenia, 

aby te siedzenia wymieniać na plastikowe. 

 Do chwili obecnej nie ma pomysłu na zagospodarowanie starej hali 

sportowej. 

 Będą prowadzone rozmowy z Panem Dubijem - właścicielem gruntów 

przylegających do skrzyżowania ul. Gimnazjalnej oraz ul. Parkowej w 

celu przycięcia drzew i poprawienia widoczności na tym skrzyżowaniu. 

 Droga gruntowa przy ul. Parkowej będzie naprawiona tłuczniem. 

 W przyszłości przystanki autobusowe będą sukcesywnie odnawiane. 

 W przyszłości będzie rozważona możliwość budowy tablicy 

informacyjnej z uliczkami oraz ciekawymi miejscami. 

 Do Zarządu Dróg Powiatowych we Włodawie będzie zgłoszona 

interpelacja dotycząca konieczności ułożenia nawierzchni asfaltowej oraz 

przycięcia zakrzaczeń w odcinku drogi powiatowej Wola Uhruska - 

Potoki. 
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  W chwili obecnej harmonogramu prac poscaleniowych nie ma, lecz, jest 

propozycja wykazu prac remontowych zagospodarowania 

poscaleniowanego w Bytyniu i Woli Uhruskiej, wniosek nie jest jeszcze 

rozpatrzony przez Urząd Marszałkowski i przez Wojewódzkie Biuro 

Geodezji. 

 W 2017 r. rozbudowa kanalizacji sanitarnej przy ul. 1-maja nie będzie 

realizowana 

 W 2017 r. nie będą podejmowane działania zbiórki odpadów stałych 

zgodnie z nową ustawą, gdyż ta ustawa zakłada dostosowanie się w ciągu 

4 lat. 

  Imprezy sportowe, które były realizowane w roku 2016 to: Wieczór 

kolęd i pastorałek, Walentynkowy turniej piłki nożnej halowej, Drugi 

międzynarodowy turniej piłki nożnej „Kresy 2016”, XVII Turniej tenisa 

stołowego o mistrzostwo gminy, Koncert z okazji VIII rocznicy 

Stowarzyszenie Zespołu Pieśni i Tańca „Kresowiak”, Turniej klubu karate 

„Kiokuszin”, obchody Konstytucji 3 – go Maja, Dzień sportu szkolnego, 

Festyn rodzinny zorganizowany przez Stowarzyszenie „Parasol”, VIII - 

letni Turniej piłki nożnej dzikich drużyn, Piknik - święto rodziny, XII 

Turniej piłki plażowej, Międzynarodowy plener plastyczny „Kresy 92”, 

Europejskie Dni Dobrosąsiedztwa, II Bieg papieski, Akademia z okazji 11 

– go listopada, Turniej szachowy. Oprócz wymienionych imprez 

cyklicznych w roku bieżącym będzie również zlot motocyklistów 

proponowany przez firmę prywatną, ale wspierany przez GOS i R, który 

najprawdopodobniej odbędzie się na początku lipca 2017 r. 

  Sprzątanie parku w Woli Uhruskiej jest realizowane na bieżąco i nie ma 

potrzeby w chwili obecnej ustalania harmonogramu. 

  Chodniki znajdujące się w gminie Wola Uhruska, które przylegają do 

drogi wojewódzkiej będą naprawiane wspólnie we współpracy Gminy 

Wola Uhruska i Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

  Jeśli w ramach konserwacji oświetlenia będzie możliwość zamontowania 

oświetlenia ulicznego przy leśniczówce w Stulnie to zostanie ono 

zrealizowane, lecz jeśli nie będzie takiej możliwości, to trzeba będzie 

zaczekać na dofinansowanie na realizację tego typu zadania. 

 W chwili obecnej jest brak pomysłu na zmniejszenie deficytu 

funkcjonowania ośrodka „Pompka” w Woli Uhruskiej. 

 Wydano pozytywne opinie w sprawie przedłużenia umów na 

dzierżawienie gruntów przez Koła Łowieckie. 

 Będzie prowadzona wizja w terenie celem oględzin szkód wyrządzonych 

przez bobry. 

 W przyszłości będzie rozważona możliwość budowy drzew solarnych. 
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Radny Tadeusz Pawłowski poinformował, że w zgłaszanej interpelacji 

chodziło mu o organizację szkolnych imprez sportowych a nie imprez 

realizowanych przez Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

Radny Pawłowski zaproponował organizację turnieju sportowego pomiędzy 

Radnymi a nauczycielami Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej. O pomoc w 

organizacji turnieju poprosił Przewodniczącego Rady Gminy oraz sam 

zadeklarował zaangażowanie w jego przygotowaniu. 

Przewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi, po czym przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 13 

WOLNE WNIOSKI I DYSKUSJA. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił zebranych 

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił, aby przed 

sezonem turystycznym dokonać przeglądu oraz posprzątać obiekty turystyczne. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił również o aplikowanie o środki 

zewnętrzne na przebudowę i zagospodarowanie boiska znajdującego się przy 

hali sportowej. 

 Radny Antoni Linde: 

- poprosił o zniesienie dzierżawy gruntów dla Kół Łowieckich ze względu na 

niedoszacowania szkód wyrządzonych przez zwierzynę łowną. 

- poprosił o usunięcie zakrzaczeń znajdujących się w górnej części ul. Leśnej. 

 Radny Marian Łubkowski w odpowiedzi na zgłoszoną interpelację i 

skierowaną do niego Przez Wójta Gminy poinformował, że nie jest on 

upoważniony przez Dyrektora Szkoły Podstawowej w Macoszynie Dużym do 

przekazywania informacji na temat funkcjonowania tej placówki. 

 Radna Beata Kuczyńska – Jurek jako Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Uhrusku poinformowała, że w chwili obecnej nie jest w stanie przekazać danych 

szczegółowych dotyczących funkcjonowania placówki oświatowej w Uhrusku, 

lecz jeśli będzie taka konieczność przedstawi taką informację w formie pisemnej 

w późniejszym terminie. 

 Radny Tadeusz Pawłowski poprosił o wymianę uszkodzonej szyby 

znajdującej się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli Uhruskiej. 

 Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 14 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XXI SESJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk po wyczerpaniu 

ustalonego porządku obrad w dniu 30 marca 2017 roku o godzinie 16
42

 

podziękował Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach i zamknął 

obrady Rady Gminy, wypowiadając formułę: „Zamykam dwudziestą pierwszą 

Sesję Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji”. 

 

 

Protokołował: 

Arkadiusz Dubij  

 

 


